



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE 4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG.

TEL: 27118175 FAX: 27621550

Circular No. 19102

24th July 2020

Dear Parents/Guardians,

## Reading during the Summer Vacation

It is very important that students keep up the habit of reading during the summer vacation. Students are recommended to read printed books or ebooks.

#### **EDB Gift Book Scheme**

The Education Bureau (EDB) has launched the 'Gift Book Scheme' to all Secondary 1 to Secondary 5 students. Each student will be given a gift book for summer reading. Our teachers have made recommendation in the book selection process.

For classes 1A, 1B, 1D, 2A, 2B, 2D, 3B, 3D, 4A, 4C, 4D, 5A, 5B, 5C & 5D, students can collect their books from the General Office from 29th July 2020 to 7th August 2020 during the opening hours (Mon to Sat, 9:00 am to 4:00 pm).

Due to reprinting of books, students of classes 1C, 2C, 3A, 3C & 4B will collect their books in Sep 2020. Further notification regarding collection of books will be given to students later.

#### **Online Reading**

In addition, students are also encouraged to read ebooks. School ebooks can be found from the School Library website: https://www.csklsc.edu.hk/library/online-reading

The following Online Reading Platforms are recommended to students:

- a. Hong Kong Education City (eRead Scheme) (https://www.hkedcity.net/ereadscheme/)
  - Chinese & English fiction and non-fiction e-book platform (login with HKEdCity login name & password)
- b. Airiti Books
  - Chinese fiction & non-fiction e-book platform (login with e-class name & password)
- c. Gale Virtual Reference
  - English non-fiction e-book platform (login with the password "faith")
- d. The Rosetta Project
  - English fiction e-book platform

Let's enjoy reading in Summer.

For enquiries, please contact Ms SF Lee, our Teacher Librarian at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung

Principal

陳瑞祺(喇沙)書院九龍何文田常和街四號電話:二七一一八一七五傳典:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL: 27118175

FAX: 27621550

通告編號:19102

敬啟者:

# 暑期閱讀計劃

暑期將至,學生可趁此時間多享受翱翔書海的樂趣,並培養良好閱讀的習慣。本校鼓勵學生閱讀不同種類的實體圖書和電子書。

# 教育局「書出知識一贈閱圖書」計劃

教育局現於中學推行「書出知識一贈閱圖書」計劃, 向每一名就讀中一至中五學生送贈一本圖書。經學校老師推薦、挑選及訂購。

1A, 1B, 1D, 2A, 2B, 2D, 3B, 3D, 4A, 4C, 4D, 5A, 5B, 5C 及 5D 班的學生可於 2020 年 7 月 29 日至 8 月 7 日期間在辦公時間(星期一至六:上午 9:00 至下午 4:00) 到校務處領取圖書。

因出版社需要重印部份書本,故此1C,2C,3A,3C及4B班的學生將於2020年9月獲派圖書,屆時將另行通知取書安排。

### 網上閱讀

此外,學生亦可閱讀網上圖書,透過學校網頁進入本校圖書館網上閱讀網頁: https://www.csklsc.edu.hk/library/online-reading

#### 現建議以下網上閱讀平台:

- a. 香港教育城「e 悅讀學校計劃」(https://www.hkedcity.net/ereadscheme/) (以學生個人教育城帳戶名稱及密碼登入使用)
- b. Airiti Books 華藝中文電子書(以學生個人 e-class 名稱及密碼登入使用)
- c. Gale Virtual Reference 英文非小說類電子書(以密碼 "faith" 登入)
- d. The Rosetta Project 英文小說網上閱讀平台

希望 貴子弟能享受閱讀樂趣。如有查詢,請致電 2711 8175 聯絡圖書館李老師。

此致

各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長 李丁亮 啟

二〇二〇年七月二十四日